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Datum:

§ 87 §

Tjänstgörande JA NEJ AVSTÅR JA NEJ AVSTÅR

Ronny Nilsson, S x
Krister Lundström, S x
Boel Rosdahl, S x
Valter Titusson, S x
Elisabeth Holmer, S
Jan Aronsson, PF x
Ingela Werner Aronsson, PF x
Göran Långström, PF x
Yvonne Långström, PF x
Kerstin Andersson, C x
Kerstin Gustafsson Andersson, C x
Patrik Ströbeck, M x
Karin Johansson, KD x
Charlotta Wendt, VIP x
Jimmy Nilsson, VIP x
Anders Jelander, VIP x
Torbjörn Wendt, ViP x
Gerd Ausfelt, VIP x
Kent Hamacek, VIP x
Jack Henriksen, SD x
Angelo Henriksen, SD x
Mona-Lisa Stålbrand, SD x
Linda Holst Henriksen, SD x
Eje Bengtsson, V x
Veronicha Pettersson, S x
Rickard Andersson, SD x
Håkan Abrahamsson, M x
Totalt 13 12 1
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§ 79

Allmänhetens frågestund 
2024/95

Sammanfattning
Från Emelie Dockenfelt har följande frågor inkommit:
Till Elisabeth Holmer (S) ordförande i socialnämnden.
Den 16/6 var du tydlig i ditt uttalande i P4 Kristianstad att du absolut skulle avgå som 
ordförande om nämnden inte beviljades ansvarsfrihet.
Den 11/7 uttalar du dig i Helsingborgs dagblad att du ska fundera om du ska sitta kvar 
som ordförande i nämnden fram till Augusti. Varför står du inte till ditt ord, uttalandet 
den 16/6? Tycker du själv att det är förtroendeingivande?
Du besvärade inte ens dig att närvara via länk vid senaste kommunfullmäktige, istället 
var ditt budskap till invånarna adiós och hasta la vista från Spanien. Är det 
förtroendeingivande?
Du är arvoderad årets alla månader och föregående kommunfullmäktige handlade ju 
mångt och mycket om socialnämnden och ansvarsfriheten. Ett sammanträde som borde 
varit högprioriterat för dig.

Till Ronny Nilsson, kommunstyrelsens ordförande (S):
I våras ville du entlediga hela socialnämnden inklusive din partikamrat och ordförande 
och istället ha ett socialutskott. Det stod klart i juni att socialnämnden inte beviljas 
ansvarsfrihet. Nu vill du att Elisabeth Holmer (S) sitter kvar som ordförande? Vad är 
logiken i detta? Vad är trovärdigheten i detta relaterat till dig som politiker och 
kommunstyrelsens ordförande med dessa utspel? Tycker du själv att detta är rimligt? 

Till Ingela Werner Aronsson (Pf), Vad anser du att den politiska oppositionens uppdrag 
är i vårt demokratiska samhälle? 

Till Yvonne Långström (Pf), Hur reflekteras Pf:s politik i den majoritetskonstellation som 
ni ingår i? Vilka bedrifter har ni åstadkommit de senaste två åren? Nu när snart halva 
mandatperioden har gått

Från Carin Lindeberg har följande frågor inkommit:
Till Marie Gärdby (C), ordförande barn- och utbildningsnämnden samt Elisabeth Holmer 
(S), ordförande socialnämnden.
När förslaget/beslutet togs att lägga ner den ej lagstadgade OB-omsorgen i Perstorp, hade 
BUN och socialnämnden någon kommunikation sinsemellan om konsekvenserna för 
bemanningen inom vård- och omsorg i kommunen på OB-tid?
Har det inkommit eller förväntas det uppsägningar från personal som ej kan behålla sina 
tjänster på grund av obefintlig barnomsorg på OB-tid?
Förväntas det, som konsekvens av nedläggningen, utflyttning av skifts- och andra OB-
arbetande invånare?
Finns där någon konsekvensanalys av hur det drabbar våra företag som har skiftarbetande 
personal?
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Till Ronny Nilsson (S), kommunstyrelsens ordförande 
Uppställningen av bilvrak på en tomt längs Arons väg.
Att det är ett ärende som dras i långbänk hos Söderåsens Miljöförbund är några av oss 
medvetna om men har inte Perstorps kommun någon möjlighet att påverka detta likväl 
som man kan tvinga husägare att exempelvis ansa sin häck?
Det finns ett antal misskötta, ja till och med fallfärdiga hus och tomter runt om i vår 
kommun, bland annat längs Hässleholmsvägen (riksväg 21), i Oderljunga , i centrum och 
på övriga landsbygden.
Vad görs åt dessa skamfläckar?

Till Kerstin Gustafsson Andersson (C), ledamot kommunfullmäktige samt ledamot i 
Artur Lundkvist och Maria Wines Stiftelse.
Vad är anledningen till att det ges ett driftsbidrag på 100.000 SEK till denna stiftelse?
Hur mycket bidrar Solna Kommun, som liksom Perstorps Kommun var med att grunda 
stiftelsen, med?
Varför gavs ett ränte- och amorteringsfritt lån till stiftelsen i stället för att kommunen 
borgar för ett banklån?
Hur lyder motiveringen för att detta ej är att anses vara dolda bidrag?
Inför ansökan 2023 skulle stiftelsen meddelas att verksamhetsplan och ekonomisk 
redovisning ska redovisas samt att kommunen över tid inte har för avsikt att medverka i 
verksamheten avseende bidrag. Gjordes detta samt vad menas med ”över tid”?
Vem sköter underhållet av hus och trädgård?
Vad anses stiftelsen tillföra vår kommun som motiverar dessa bidrag?

Till Ronny Nilsson (S), kommunstyrelsens ordförande
Frågorna gäller Byggnadsföreningen Framtiden UPA
Varför ger Perstorps Kommun ett driftsbidrag på 210 000 SEK till en ekonomisk förening 
för att därutöver betala en hyra på drygt 700 000 SEK per år, exklusive el, samt att det 
åligger kommunen att underhålla de lokaler som hyrs jämte inredningen i dessa lokaler?
Den area som kommunen själv förfogar över är på 663 m². Gemensamma utrymmen är 
på 75 m², vem underhåller dessa?
Vilka är de andra medlemmarna i denna förening och hur är andelstalen fördelade?
Hur mycket i kronor bidrar övriga medlemmar med?
Hur mycket betalar S i hyra för sitt utnyttjande av lokalerna?
Hur stor %-tjänst krävs rimligen för att administrera föreningen?
Enligt Alla Bolag består styrelsen av 17 medlemmar varav 8 styck är utlandsbosatta. 
Stämmer verkligen det och i så fall vilka är de 8 utlandsbosatta?

Till Ronny Nilsson (S), kommunstyrelsens ordförande
Varför är alla kommunens protokoll så kortfattade, utan bilagor eller noteringar om vad 
som framförts på mötena?
Det står ofta att ”att man noterar informationen” men inte vad denna information är.
Varför finns inte denna information med, åtminstone som en bilaga? 
All information kan inte vara sekretessbelagd

Från Josefine Johansson har följande frågor inkommit:
Till Bilal Jarrah (S), ledamot i kommunfullmäktige:
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På Socialdemokraternas hemsida, socialdemokraterna.se, kan man bl.a. läsa följande 
gällande barnomsorg:
”Socialdemokraterna vill att kommuner ska ha lagstadgad skyldighet att erbjuda 
barnomsorg på kvällar, nätter och helger.”
”En trygg och modern barnomsorg är öppen och tillgänglig oavsett när på dygnet som 
föräldrarna arbetar. Föräldrar som arbetar på kvällar, nätter och helger ska precis som alla 
andra kunna lämna sina barn i trygghet innan jobbpasset.”
”En trygg och tillgänglig barnomsorg är en förutsättning för att både kvinnor och män ska 
kunna arbeta heltid. När fler arbetar får vi också råd med en välfärd att vara stolta över.”
”I vårt Sverige ska det finnas omsorg om barnen oavsett när föräldrarna arbetar.”

Anser du, Bilal Jarrah (S), att socialdemokraternas syn på en modern och trygg 
barnomsorg, överensstämmer väl med din och andra ledamöters röster som resulterar i en 
nedläggning av ob-omsorgen i Perstorps kommun? 
Varför är inte Perstorps invånare värda en modern och trygg barnomsorg?

Ordförande meddelar att presidiet anser att vissa av frågorna ej får ställas då de inte faller 
inom kommunens kompetensområde. När det gäller frågan från Emelie Dockenfelt till 
Elisabeth Holmer (S) frågar ordförande via acklamation om fullmäktige anser att frågan 
får ställas eller inte och finner att frågan ej får ställas. Samma gäller frågan från Emelie 
Dockenfelt till Ronny Nilsson (S), ordförande frågar via acklamation om fullmäktige 
anser att frågan får ställas eller inte och finner att frågan ej får ställas. Josefine 
Johanssons fråga till Bilal Jarrah (S) anser inte heller presidiet får ställas men ordförande 
frågar via acklamation om fullmäktige anser att frågan får ställas eller inte och finner att 
frågan ej får ställas.

När det gäller frågorna från Carin Lindeberg till Kerstin Gustafsson Andersson (S) väljer 
Kerstin att avstå från att svara på grund av jäv.

Övriga frågor besvaras och frågestunden är därmed avslutad.
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§ 80

Information från kommunstyrelse, nämnder och bolag
2024/22

Sammanfattning
Ordförandena för kommunens nämnder, styrelser och bolag informerar kortfattat om 
aktuell verksamhet inom sina ansvarsområden. Under dagens möte delges information 
från socialnämnden, kultur- och fritidsnämnden samt revisionen.

Kommunfullmäktige beslutar,

att notera informationen
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§ 81

Kommundirektören informerar
2024/4

Sammanfattning
Kommundirektören informerar om bland annat:

Den digitala marknadsföringsbroschyren finns nu även i fysiskt format.
Medborgarundersökningen från SCB och Polisens Trygghetsmätning kommer att 
skickas ut i september.
Biblioteket stänger tillfälligt för golvbyte och öppnar igen till höstlovet. Böcker kan 
lämnas hos kundtjänst i Centrumhuset.
Kommunen har haft 44 ungdomar i sommarpraktik. Stort tack till alla som har 
handlett ungdomarna och framför allt tack alla ungdomar som jobbat för kommunen.

Kommunfullmäktige beslutar,

att notera informationen.
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§ 82

Begäran om höjning av medlemsbidraget, Söderåsens 
miljöförbund
2024/187

Sammanfattning
Direktionen för Söderåsens miljöförbund har beslutat att översända en begäran till 
kommunfullmäktige i medlemskommunerna om en höjning av medlemsbidraget fr.o.m. 
år 2025 med 19 kr/invånare, till totalt 188 kr/invånare och år. För Perstorps kommun 
skulle en sådan höjning innebära en kostnadsökning på omkring 139 tkr baserat på 
senaste officiella befolkningsstatistik från maj månad, där invånarantalet uppgår till 7 312 
invånare.

Därutöver har även direktionen för Söderåsens miljöförbund beslutat att begära att 
kommunfullmäktige i medlemskommunerna beslutar om ett extra medlemstillskott på 
1291 tkr för kostnader relaterade till Söderåsens miljöförbunds verksamhet avseende år 
2023 som det saknas täckning för i ordinarie verksamhet. För Perstorps kommun skulle 
ett sådant medlemstillskott innebära 189 803 kronor.

Yrkande:
Charlotta Wendt (VIP), Jack Henriksen (SD) och Ronny Nilsson (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut.

Kommunfullmäktige beslutar,

att, under förutsättning att övriga medlemskommuner fattar likalydande beslut, 
godkänna Söderåsens miljöförbunds begäran om höjning av medlemsbidrag från och 
med år 2025 med 19 kr till 188 kr/invånare och år, samt

att finansiering med 139 tkr sker från anslaget om 3,6 mnkr för oförutsedda kostnader 
under finansieringsverksamheten år 2025.

Beslutet skickas till
Söderåsens miljöförbund
Klippans kommun
Svalövs kommun
Örkelljunga kommun
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§ 83

Taxa - tillsyn enligt strålskyddslagen
2024/186

Sammanfattning
Under 2023 beslutade kommunfullmäktige i Söderåsens miljöförbunds 
medlemskommuner om nya taxor för tillsyn enligt miljölagstiftningen samt för tillsynen 
av åldersbegränsade varor. Året innan beslutades ny taxa för livsmedelskontroll. Alla 
nya taxor har övergått till efterdebitering av avgifter, den så kallade 
”Rättviksmodellen”. Förbundet har några ”mindre” taxor kvar som inte har uppdaterats 
och ändrats. För att bland annat uppnå enhetlighet vill förbundet att alla taxor ska 
innehålla efterdebitering som avgiftsmodell vilket gör att taxa om tillsyn enligt 
strålskyddslagen nu kommer upp för beslut. 

I strålskyddslagen står det att kommunen ska bedriva tillsyn av solarier och radon i 
bostäder. Tillsynen grundar sig både på strålskyddslagen och miljölagstiftningen. Det 
behöver därför finnas en separat taxa för denna tillsyn skild från miljötaxan. Att bedriva 
en solarieverksamhet är anmälningspliktigt till miljöförvaltningen. Tillsynen bedrivs av 
hälsoskyddsgruppen som kontrollerar bland annat märkning av lysrör, ålderskontroll av 
den som ska sola, skyddsglasögon och exponeringstid samt rengöring och ventilation. 
När det gäller radon i bostäder kontrolleras detta vid tillsyn av fastighetsägare, 
förskolor, skolor, lokaler för vård med flera. 

Taxan innebär ingen höjning av timavgiften utan motsvarar de andra taxorna som finns 
inom miljötillsynsområdet. Taxan följer även övriga taxor med årlig indexuppräkning. 
Förslag till taxa har uppdaterats med att all handläggning och tillsyn debiteras genom 
timavgift för nedlagd tid. Det som kvarstår sedan tidigare är att restiden debiteras 
fortsatt med en fast avgift motsvarande en timme. 

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för tillsyn enligt 
strålskyddslagen. Taxan ska börja gälla 1 januari 2025.

Beslutet skickas till
Söderåsens miljöförbund
Klippans kommun
Svalövs kommun
Örkelljunga kommun
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§ 84

Taxa - tillsyn av sprängämnesprekursorer
2024/185

Sammanfattning
Under 2023 beslutade kommunfullmäktige i Söderåsens miljöförbunds 
medlemskommuner om nya taxor för tillsyn enligt miljölagstiftningen samt för tillsynen 
av åldersbegränsade varor. Året innan beslutades en ny taxa för livsmedelskontroll. Alla 
nya taxor har gemensamt att övergå till efterdebitering av avgifter, den så kallade 
”Rättviksmodellen”. Förbundet har några ”mindre” taxor kvar som inte har uppdaterats 
och ändrats. För att bland annat uppnå enhetlighet vill förbundet att alla taxor ska 
innehålla efterdebitering som avgiftsmodell, vilket gör att taxa om tillsyn av 
sprängämnesprekursorer nu kommer upp för beslut.

Söderåsens miljöförbund har bedrivit tillsyn av sprängämnesprekursorer sedan 2018. 
Förbundet strävar efter att göra lika i alla taxor och tillämpa efterdebitering. Denna taxa 
är separerad från taxan för miljöbalken då det är en annan lagstiftning som är tillämplig.

Den nya taxan innebär inte någon avgiftshöjning däremot kommer indexuppräkning att 
ske enligt samma modell som övriga taxor. Inställelsetid/restid debiteras fortsatt med en 
fast avgift motsvarande en timme. 

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för tillsyn enligt lagen om 
sprängämnesprekursorer. Taxan ska börja gälla 1 januari 2025.

Beslutet skickas till
Söderåsens miljöförbund
Klippans kommun
Svalövs kommun
Örkelljunga kommun
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§ 85

Taxa för marknadskontroll
2024/184

Sammanfattning
Med anledning av EU:s nya förordning om marknadskontroll ska Söderåsens 
miljöförbund utföra marknadskontroll avseende vissa verksamheter.

I samband med den nya EU-förordningen gjordes ett antal förtydliganden kring 
fördelningen av ansvar för marknadskontroll. Det förtydligades bland annat att 
kommunerna inte ska vara utpekade marknadskontrollmyndigheter, men de ska ändå 
ansvara för viss marknadskontroll inom sina tillsynsområden. Det handlar om att utföra 
kontroll av information och märkning avseende kemiska produkter, varor och 
förpackningar hos verksamheter som omfattas av kommunernas tillsynsansvar enligt 
miljöbalken samt om produktkontroll av vissa mobila maskiner inom kommunernas 
ansvarsområde.

Marknadskontrollen som ska utföras inom förbundets ansvarsområde, föreslås 
finansieras med avgifter som baseras på föreslagen taxa. Föreslagen timavgift, 
motsvarar den aktuella timavgiften inom förbundets övriga tillsynsområden, undantaget 
livsmedelskontrollen, där timavgiften är högre. Årlig indexuppräkning föreslås också 
att ske enligt samma modell som övriga taxor.

Förslag till taxa innebär att all handläggning och tillsyn debiteras genom timavgift i 
efterhand för nedlagd tid enligt ”Rättviksmodellen”. Samtidigt debiteras restiden med 
en fast avgift motsvarande en timme, på samma sätt som i förbundets övriga taxor. 

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för marknadskontroll. Taxan ska 
börja gälla den 1 januari 2025.

Beslutet skickas till
Söderåsens miljöförbund
Klippans kommun
Svalövs kommun
Örkelljunga kommun



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2024-08-28

Kommunfullmäktige

Utdragsbestyrkande

§ 86

Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
kollektivtrafik inför planperioden 2026–2037
2024/193

Sammanfattning
Inför arbetet med den nya regionala infrastrukturplanen med planperiod 2026–2037 har 
Familjen Helsingborgs nätverk för kollektivtrafik och infrastruktur gemensamt tagit 
fram en prioriteringslista. Denna lista revideras var fjärde år med syfte att vara ett 
underlag till nationella och regionala planer och trafikförsörjningsprogram.

Familjen Helsingborgs styrelse har den 31 maj 2024 antagit de föreslagna 
prioriteringarna för Infrastruktur och Kollektivtrafik inför beslut i respektive kommuns 
fullmäktige. Perstorps kommun har särskilt framfört två objekt som rör väg 108 som 
finns med bland Familjens prioriteringar. 

Yrkande:
Ronny Nilsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.

Ledamöterna från Vi i Perstorp deltar inte i beslutet.

Kommunfullmäktige beslutar,

att anta de av familjen Helsingborg framtagna prioriteringarna för perioden 2026–2037.

Beslutet skickas till
Plan- och byggchef
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§ 87

Nämndinitiativ gällande återkallande av uppdrag för 
socialnämndens ordförande
2024/208

Elisabeth Holmer anmäler jäv och deltar inte i beslutet.

Sammanfattning
Charlotta Wendt (VIP) har inkommit med ett nämndinitiativ gällande att omedelbart 
återkalla uppdraget för socialnämndens ordförande.

Charlotta Wendt (VIP) håller ett anförande och ordförande meddelar att presidiet inte 
tillåter ett ljudklipp som avses spelas upp. Ordförande meddelar att Charlotta Wendt 
däremot får läsa upp det som sägs i ljudklippet vilket också görs.

Yrkande:
Charlotta Wendt (VIP) yrkar på att socialnämndens ordförande, inte för sitt eget eller för 
majoritetens bästa, utan för Perstorps bästa, entledigas från sitt uppdrag som 
socialnämndens ordförande.
Ronny Nilsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.

Beslutsgång:
Ordförande ställer förslaget till beslut i nämndinitiativet mot kommunstyrelsens förslag 
och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag till beslut. Votering 
begärs.

Votering:
Den som vill avslå initiativet röstar ja och den som vill bifalla detsamma röstar nej. 
Voteringen genomförs och utfaller med 13 ja, 12 nej och 1 avstår (enligt bilaga), varvid

Kommunfullmäktige beslutat,

att inte återkalla uppdraget för socialnämndens ordförande.

Reservation:
Ledamöterna i Vi i Perstorp reserverar sig till förmån för eget yrkande.
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§ 88

Fråga till ledamot i kommunfullmäktige
2024/221

Sammanfattning
Charlotta Wendt (VIP) har inkommit med följande frågor till Veronicha Pettersson (S) 
ordförande i kultur- och fritidsnämnden:
Hur mycket sparar kommunen på att hålla Ugglebadet stängt på söndagar, räknat per 
stängd söndag?
Hur mycket fasta kostnader har kommunen för en stängd dag på Ugglebadet, oavsett om 
det är öppet eller stängt? (Avskrivningar, el, värme m.m.)
Hur mycket förlorar kommunen i intäkter på en stängd söndag?
Hur många olika besökare har kommunen i genomsnitt på en söndag?
Hur kommer invånare med årskort att kompenseras för att nyttjandetiden av anläggningen 
begränsas?
Vilka alternativa besparingsförslag tog nämnden fram?

Gerd Ausfelt (VIP) har inkommit med följande frågor till Ingela Werner Aronsson och 
Yvonne Långström (båda PF):
På Kommunfullmäktige mötet den 19 juni 2024 valde två ledamöterna i PF avstå att rösta 
om OB omsorgens vara eller inte vara.
Varför valde ni att avstå er röst?
Om det bara funnits två val-möjligheter Ja eller Nej. Vad hade ert ställningstagande då 
varit?

Frågorna från Charlotta Wendt (VIP) besvaras.

Ordförande meddelar att frågorna från Gerd Ausfelt inte bör tillåtas att ställas då det i 
Kommunallagen kapitel 5, paragraf 59 står att interpellationer (och således frågor) får 
ställas av ledamöterna och riktas till ordföranden i en nämnd eller en 
fullmäktigeberedning samt till de förtroendevalda i övrigt som fullmäktige bestämmer. 
I paragraf 61 står att interpellationer (och således frågor) ska avse ämnen som hör till 
fullmäktiges, en nämnds eller en fullmäktigeberednings handläggning. I kommentarerna 
under paragraftexten står det följande ”ämnet för interpellationen ska enligt första stycket 
vara sådant att det får behandlas av fullmäktige. Det ska alltså falla inom den kommunala 
kompetensen. Uteslutna från interpellationsområdet är allmänpolitiska frågor samt frågor 
som rör myndighetsutövning mot någon enskild.” 

Ordförande frågar (via acklamation) om fullmäktige ändå anser att frågorna ska få ställas 
och finner att fullmäktige anser att frågorna inte ska få ställas.



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2024-08-28

Kommunfullmäktige

Utdragsbestyrkande

§ 89

Avsägelser gällande socialnämnden
2024/190

Sammanfattning
Följande avsägelser har inkommit gällande socialnämnden:
Emilia Sandell Eskilandersson (SD), ledamot, Mona-Lisa Stålbrand (SD), ledamot, 
Ingvar Dehlin (SD), ersättare, Karin Johansson (KD), ersättare och Ingela Werner 
Aronsson (PF), ersättare.

Kommunfullmäktige beslutar,

att bevilja avsägelserna från Emilia Sandell Eskilandersson (SD), Mona-Lisa Stålbrand 
(SD), Ingvar Dehlin (SD), Karin Johansson (KD) och Ingela Werner Aronsson (PF).

Beslutet skickas till
Socialnämnden
HR Servicecenter
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§ 90

Avsägelse samt fyllnadsval, ersättare i valnämnden
2024/189

Sammanfattning
Jonas Strömstedt (C), har inkommit med en avsägelse som ersättare i valnämnden. 
Förslag finns att som ny ersättare efter Jonas välja Evelina Åhlén (C).

Kommunfullmäktige beslutar,

att bevilja avsägelsen från Jonas Strömstedt (C), som ersättare i valnämnden, samt

att som ny ersättare i valnämnden välja Evelina Åhlén (C).

Beslutet skickas till
Valnämnden
HR Servicecenter
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§ 91

Avsägelse samt fyllnadsval, ersättare i socialnämnden
2024/109

Sammanfattning
Vi i Perstorp har en ersättarplats i socialnämnden som varit vakant sedan 24 april 2024 
efter Gerd Ausfelts avsägelse. Från Vi i Perstorp har inkommit förslag att välja Kjell 
Hall (VIP) som ny ersättare.

Kommunfullmäktige beslutar,

att som ny ersättare i socialnämnden välja Kjell Hall.

Beslutet skickas till
Socialnämnden
HR Servicecenter
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§ 92

Avsägelse som ersättare i kommunfullmäktige
2024/220

Sammanfattning
Charlotte Strömstedt (C) har inkommit med en avsägelse som ersättare i 
kommunfullmäktige.

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna avsägelsen, samt

att hos Länsstyrelsen anhålla om ny räkning

Beslutet skickas till
Länsstyrelsen Skåne
HR Servicecenter


